
     2 月 5、6 日粵語彌撒中 

請宣讀員宣讀 

堂區本週有以下事項報告  
  
彌撒前： 

1.  堂區之青年牧民團將於 2 月 26 日(星期六) 下午 7 時 30 分，以 Zoom
應用程式為有志攻讀專上課程之中學生及他們的家長舉辦一年一度之 

"Can U-N-I Handle It?" 大學生活座談會。詳情可在堂區網頁找到。

報名截止日期為 2 月 23 日（星期三）。 

 
2.  本堂哥倫布騎士會於 2 月 1 日至 28 日舉辦籌款活動，以幫助加拿

大輪椅基金達成為有需要人士提供希望、急需之活動能力、自由及自

主的使命。請瀏覽堂區網頁查詢捐款方法。感謝你慷慨解囊。 

3.  教友如需領取 2021 年之退稅收據，請於大堂索取有關單張，按指

示把姓名、地址、電話及堂區登記號碼電郵至單張上的特定電郵地

址，收據將會電郵給閣下。教友亦可致電堂區辦事處查詢並預約前來

領取。詳情請瀏覽堂區網頁。 

 
 

 
 

其他有關活動及消息，請瀏覽堂區網頁。 

 

 

 

 
 

https://stagneskouyingtsao.archtoronto.org/en/parish-life/calendar-of-events/event-listing/parish/can-u-n-i-handle-it/
https://stagneskouyingtsao.archtoronto.org/en/parish-life/news-archive/parish/kofc-wheelchair-campaign-2022/
https://stagneskouyingtsao.archtoronto.org/en/parish-life/news-archive/parish/2021-donation-tax-receipt-collection/
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     Announcements for Feb.6, 2022 
2:00 pm English Mass 

Before Mass: 
 
1.  Our Youth Ministry would like to invite all Gr 11 and Gr 12 
students and their parents to join us for our annual "Can U-N-I Handle 
It?" Post-Secondary Information Night on Saturday, February 26 at 
7:30pm on Zoom. This evening will include talks from returning post-
secondary students and their parents about their experiences with 
campus and online learning, faith connections, and financial resources. 
Please see our parish website for more details and registration. Our 
registration deadline is Wednesday, Feb 23. 
 
2.  The Knights of Columbus Council will initiate a fundraising 
campaign between February 1 and 28 to help Canadian Wheelchair 
Foundation in its mission of providing help, critical mobility, freedom 
and independence to people in need.  Please visit the parish website for 
donation methods.  Your generous support is greatly appreciated! 
 
3.  Please pick up an information slip on how to obtain your 2021 Tax 
Receipt by email at the registration desk in the lobby.  You may also 
contact the office to schedule an appointment to collect the receipts in 
person.  Please visit the parish website for more information.  
  
 
 
 

  
For more news & information,  
please visit the Parish website. 
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